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ТЕРНОПІЛЬСЬКА МІСЬКА РАДА
47250 с.Городище Тернопільської об’єднаної територіальної громади тел. (03540) 3-41-31 e-mail: gorodyche@ukr.het

 Звіт старости Руслана Кошулінського перед громадянами сіл Городище  , Носівці ,  про 
виконану роботу  за 2021р.

Відповідно до покладених на мене повноважень:

- брав участь у засіданнях виконавчого комітету Тернопільської міської ради. Виконую 
доручення міської ради, її виконавчого комітету та міського голови;

- здійснював моніторинг за дотриманням громадського порядку, за станом благоустрою 
території сіл територіальної громади;

- здійснював прийом громадян, які звертаються з проблемами різного характеру,  переважно в 
усній формі . Найбільше хвилюють громадян питання ремонту доріг, благоустрою населених 
пунктів, вуличного освітлення та водопостачання, вивіз сміття. 

        На території громади функціонує 1 ФАП та 2 клуби, на які було виготовлено технічну 
документацію в звітному періоді .Видано 159 довідок різного характеру.

       За рахунок «Контінентал Фермерз Груп», соціальні кошти які виділяються аграріями , спрямовані 
на розвиток церков в с. Городище , с. Носівці .

        Також проведено ремонтні роботи водопроводу в с. Городище вуличним комітетом « Джерело – 
Городище 2021» 

 Замінено  старі світильники для вуличного освітлення в селах Городище , Носівці.

      Проведено капітальний ремонт мосту через річку Серет. 
Разом з тим, мешканці громади визначилися з першочерговими роботами для покращення благоустрою 
території громади, а саме:

- ремонт мосту   в селі Носівці;
- капітальний ремонт дороги , по  вулиці Долішня с. Носівці ;
- капітальний ремонт дороги в с. Городище, а саме вул. Східна , в звязку з критичним руйнуванням 
дорожнього полотна ;
 Також хочу зазначити, що наш край знаходиться  в Сере́тському гідрологічному заказнику. А тому 
слід приділити велику увагу розвитку зеленого туризму, оскільки у зв’язку з COVID-19 люди 
тримаються ближче до домівки, обмежуючи свої поїздки, їм цікаво відпочивати в невеликих садибах в 
екологічно чистій місцевості. Вважаю, що наша місцевість має велику перспективу в даному напрямку, 
а тому намагаюсь залучити інвесторів для втілення цієї ідеї в реальність.
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